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Název  
Komise pro výchovu, vzdělání, sport a využívání volného času dětí 
a mládeže 

Datum konání 8. 10. 2015 

Místo konání MěÚ 

Přítomni 
Havlíček, Klaška, Krejčí, Migdauová, Sova, Sovová, Šalamounová, 
Šudák, Velan, 
Hosté:  Darina Gurutidu 

Omluven Chaloupka,  Kadlc 

Program 

1. Úvod 
2. Kontrola úkolů z minulého setkání 
3. Informace z Rady města 
4. Alternativní (moderní) školství 
5. Info ze školské rady 
6. Pravidla dotací 
7. MŠ 
8. Provozní řády hřišť 
9. Hřiště Brněnská pole 
10. KD Bedřichovice 
11. Závěr 

Obsah 

1. Úvod 

Plán schůzky.  
 
2. Kontrola úkolů z minulého setkání 
a) Skate park provozní řád 

Komise vytvořila návrh provozního řádu, předloží ho vedení města je schválení a 
zkontrolování právníkem. 
 
3. Info z RM a z vedení města 

Komise doporučuje hledat správce hřišť a areálů ještě během výstavby před otevřením. 
RM: bere na vědomí  
 
Komise vznesla dotaz, týkající se provozního řádu a správce KD v Bedřichovicích a hřiště 
na návsi a doporučuje zveřejnit podmínky a ceník na webu města  
RM: příprava provozního řádu je v kompetenci OISM; výběrové řízení na správce běží a 
přihlášky je možné podat do 30. 09. 2015; před pronájmem je nutné zveřejnit záměr, který 
schvaluje RM a dle podaných nabídek je OISM připravována nájemní smlouva, kterou opět 
schvaluje RM  
 
Komise doporučuje snížit cenu pronájmu hodinové sazby za školní bazén a oslovit 
organizace ve městě a okolí s možností využití bazénu  
Vedení města:  
- bere na vědomí, pronájem bazénu a provoz veřejnosti projedná s vedením školy. 
- město chce zachovat dále provoz bazénu pro veřejnost 
- škola sníží mzdové náklady změnou hlavních pracovních poměrů na DPČ (možné, protože 
končí doba udržitelnosti, po kterou bylo nutné mít zaměstnance na HPP) 
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- škola vydala permanentky 
- ranní provoz nedoporučujeme 
- vytíženost hodinami TV je během 8 - 13:30 a následují kroužky plavání 
- MŠ většinou nechtějí chodit odpoledne (po obědě se spí, svačina a pak si rodiče 
vyzvedávají děti) 
 
Komise doporučuje udělat schůzku se spolky - na rok 2016. 
Vedení města: bere na vědomí a režim dotací bude upraven, schůzka by měla být do konce 
roku. 
 
Komise navrhuje oplotit výběh pro psy u potoka 
Vedení města: volný pohyb psů řeší vyhláška včetně odpovědnosti majitele. 
 
Komise zpracovala nedostatky na stávajících hřištích a místech pro volný čas 
Vedení města: opravy stávajících hřišť probíhají postupně dle volných finančních 
prostředků. 
 
Komise doporučuje zkontrolovat (prověřit smlouvu, a dosadit nové stromy) větrolam 
z Hraniček k Bedřichovicím.  
Vedení města:  
- bereme na vědomí a předali jsme OISM 
- patří však do kompetencí komise pro životní prostředí 
 
Komise se dotazuje jaký je záměr RM s parčíkem na rohu Čechovy a Švehlovy  ulice. 
Vedení města: řeší Čisté Šlapanice, spolek (schválen grant) 
 
Komise doporučuje vybudovat posilovací stroje pro seniory 
Vedení města: budou na Jiráskové, o dalších se neuvažuje 
 
Komise doporučuje zveřejnit provozní řády a seznam hřišť na webu města 
Vedení města: předáme KTI 
 
4. Alternativní (moderní) školství 

P. Gurutidu komisi přednesla informace (klady a zápory školství Montessori MŠ, ZŠ) 
 
5. Info ze školské rady 

Sl. Migdauová informovala komisi o koncepci p. Vyhňáka a předala další info ze ŠR. 
 
6. Pravidla dotací 

Komise spolupracuje na nových pravidlech s fin. výborem. Členové komise se účastní 
pracovní schůzky ohledně pravidel rozdělování dotací 15. 10. 
 
7. MŠ 

MŠ Zahrádka má otevřeno do půl 5. 
 
Počty hlásících se dětí 131 (123 Zahrádka, 71 Hvězdička) 
Celkem nebylo přijato na obou MŠ 35 dětí 
děti s trvalým pobytem ve Šlapanicích a Bedřichovicích: 7 dětí – 3 letých; 23 dětí – 2 letých 
děti s jiným bydlištěm než jsou Šlapanice a Bedřichovice: 3 děti – 3 leté; 2 děti – 2 leté 
Vedení města zjišťuje počty přijatých dětí v okolních obcích.  
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Komise doporučuje vypracovat přesná pravidla pro přijímací řízení na příští školní rok. 
 
8. Provozní řády hřišť 

Komise doporučuje dát na posouzení provozní řády odborníkům (příp. právníkům) 
Komise přikládá návrh provozního řádu skate parku.  
 
9. Hřiště Brněnská pole 

Komise se ptá, jaké máme město informace o hřišti a kdy se bude stavět.  
 
10. KD Bedřichovice 

Komise upozorňuje na poslední bod ceníku: místní příspěvkové organizace a ptá se, pro 
koho tato sleva platí? Kdo jsou místní příspěvkové organizace Komise se domnívá, že 
symbolickou cenu, by měli platit všichni nájemci.. 
Komise se ptá, jak je definováno „soukromé“ v ceníku. 
Komise doporučuje uvedení kapacity sálu a účel využití (definovat sport a další činnost 
atd.). 
Komise upozorňuje na zdlouhavý proces pronajímání a doporučuje, aby správce měl 
kompetence k provozování a pronájmu KD. 
 
11. Závěr 

Pozvánka na pracovní schůzku 15.10 a na další pravidelnou schůzku 12. 11. v 18,00 
v zasedací místnosti MěÚ 
 

Vyhotovil 
Migdauová 
 

Podpis 
 
 
 
 


